
REPUBLIKA HRVATSKA
zAGREBAdKA ZupLNr.u.
optrNlporupsxo

Opdinsko vijede

ZAPISNIK
sa 10. sjednice Op6inskoga vije6a Opdine Pokupsko odrZane dana 10. kolovoza, 2018. godine

u prostorijama Opiine Pokupsko s podetkom u 10,00 sati

Prisutni vijednici: Stjepan Sudec, Miroslav Lukini6, Mirko Bani6, Josip Marekovid, Ivan
Skender, Zeljko Brajkovii, Ivan Cunovii i Milan Antolovi6.

Sjednici su takoder prisustvovali nadelnik BoZidar Skrinjari 6, Zeljka Skrbin, Gordana
Markuz, Zorica Sestak, Andrea Martinovii i Ante Lovrii.

Odsutni: Stjepan Sandor, zamjenik nadelnika, BoZidar Sestak, Tanja Beledii i Martina
Popovdii, vijeinici.

Stjepan Sudec, predsjednik, pozdravio je prisutne, otvorio je sjednicu, utvrdio broj prisutnih
vije6nika, utvrdio je daje prisutno 8 vije6nika, te predloZio sljedeii dnevni red:

dnevni red:

1. Prijedlog Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja na podrudju Opdine
Pokupsko za projekt - ,,Rekonstrukcija doma Pavao Stoos"

Prijedlog Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja na podrudju Opiine
Pokupsko za projekt ,,Izgradnja vodoopskrbnih cjevovoda na podrudju
Op6ine Pokupsko"

Usvajanje Zapisnika sa 9. sjednice Op6inskog vije6a Op6ine Pokupsko;

Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uredaja
komunalne infrastrukture u Opiini Pokupsko za 2018. godinu
amandmani naielnika;

Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa odrZavanja komunalne
infrastrukture na podrudju Opiine Pokupsko u 2018. godini;

Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Op6ine
Pokupsko za 2018. godinu;

6.

5.

J.

A



7. Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa utro5ka sredstava naknade za
zadrLavutje nezakonito izgradenih zgrada u prostoru za 2018. godinu;

8. Prijedlog I. izmjena i dopuna Proraduna Op6ine Pokupsko za 2018. godinu

- amandmani naielnika;

9. Prijedlog Odluke o uvjetima i nadinu drZanja ku6nih ljubimaca i nadinu
postupanja s napu5tenim i izgubljenim Zivotinjama i divljim Zivotinjama;

10. Prijedlog Procjene rizika od velikih nesre6a i Odluke o dono3enju Procjene
rizika od velikih nesreia;

11. Prijedlog Odluke o koeficijentima za obradun pla6e sluZbenika i
namjeStenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Opiine Pokupsko;

12. Prijedlog Odluke o preuzimanju nekretnina u dru5tvenom vlasniStvu u
vlasni5tvo Op6ine Pokupsko (o ukidanju statusa dru5tvenog vlasniStva)

13. Aktualni sat.

Predsjedavajudi daje dnevni red sa dopunama na glasanje. Dnevni red jednoglasno je
prihva6en. U ime Kluba HDZ-a predsjednik Op6inskog yijeAa zatraLio je stanku od 15

minuta kako bi se odrZalo zasjedanje Odbora s obzirom da su pojedini dlanovi odbora kasnili
na r.uraprijed dogovoreni termin. Uz suglasnost vije6nika odredenaje stanka od 15 minuta.

Ad. 1. Prijedlog Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja na podruiju Op6ine
Pokupsko za projekt - o,Rekonstrukcija doma Pavao Stoos"

Predsjedavaju6i je otvorio raspravu.

Ante Lovri6, konzultant Opiine Pokupsko, upoznao je prisutne sa Prijedlogom Odluke o
suglasnosti za provedbu ulaganja na podrudju Opiine Pokupsko za projekt - ,,Rekonstrukcija
doma Pavao Stoos".

Predsjednik Opdinskog vijeia je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Odluke o suglasnosti za
provedbu ulaganja na podrudju Op6ine Pokupsko za projekt - ,,Rekonstrukcija doma Pavao
Stoos" na glasovanje.

ZAKLJUaAK: Sa 8 glasova ,,2a" jednoglasno je usvojen Prijedlog Odluke o sugiasnosti za
provedbu ulaganja na podrudju Opiine Pokupsko za projekt - ,,Rekonstrukcija doma Pavao
Stoos".



Ad' 2' Prijedlog odruke o sugrasnosti za provedbu uraganja na podruiju opdinePokupsko za projekt - ,,Izgridnla noAoop.mnrii cjevovoda na podruiju OpdinePokupsko.,

Predsj edavaj uii je otvorio raspravu.

Alte Lowi6, konzurtant op6ine. pokupsko, upoznao je prisutne sa prijedlogom odluke osuglasnosti za provedbu ulaganja.na 
^noayo;u Op.ine iokupsko ,u p.ffi _-,,ir!.uan;u

vodoopskrbnih cjevovoda na podrudju Opiine potup.tJ,

Ivan iunovii, vijeinik: ,,sto se tide vodovoda, ovim prijedlogom jos uvijek nisu obuhva6enasva naselja na podrudju Opcine pokupsko popur Zgr.ie A-rar. 
"f"f.". 

:. "iar' tgruan;evodovoda u tim naseljima? S obzirom da j"'ouo -;3*-ru komunarni .-uoj, i-il."-i.u ."spada li javni prijevoz u tu mjeru?.,

Bozidar skriniarii, nadelnik: ,,rzgradirismo vodovod u Kosima (Hotnja) i u Rozenici I., a uRoZenici II. djelomidno te smo se uf,ravo javili na natleca., zugr"bui,ki ;up*il" ," i""rs.r"tizgradnje vodovoda na tome podrui.iu...

Arte Lowi6, konzultant op.ine pokupsko: ,,sto se tide javnog prijevoza, njegovo financiranjese ne planira ni u kojem podruiju dodjere bespowutnitl ..ij=tur. u ura,iero.ti .. iruni*izgradnja ostaiih vodovoda. ari rek nakon sto r.'.u*si irgruanla vodovoda koji je prijavrjenjer dok god smo u provedbi jednog projekta o. .J.t. uiti-'.irati na drugi projekt.,.

Predsjedavajuii je zakljuiio raspravu i dao Prijedlog odluke o suglasnosti za provedbuulaganja na podruiju opiine pokupsko za pro.let<i - .. i.graania uoaooi.t runin .;.rir"oau nupodrudju Opdine pokupsko,, na glasanje.

,AKLJUdAK: Sa 8 glasova ,,za ' jednograsno je usvojen prijedlog odluke o sugrasnosti zaprovedbu ulaganja na podruiju Opeine nompsto ,u'prol"tt _ ;Jrg;;;j""";;"pri.Urif,cjevovoda na podrudju Opdine pokupsko,..

Ad. 3. Usvajanje Zapisnika sa 9. sjednice Opdinskog vije6a Opdine pokupsko

Predsjedavajuii je otvorio raspravu.

Predsjedavaju6i je zakriudio raspravu i dao Usvajanje Zapisnika sa 9. sjednice opiinskogvijeia Opiine Pokupsko istoga na glasanje

,AKLJU'AK Sa 8 glasova ..2a" jednoglasno je usvojen je Zapisniksa 9. sjednice opiinskogvijeia Opdine Pokupsko.



Ad. 4. Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uredaja komunalne
infrastrukture u Opdini Pokupsko za 2018. godinu

Predsjedavajuii je otvorio raspravu.

Teljka Skrbin, upoznala je prisutne sa Prijedlogom I. izmjena i dopuna programa gradnje
objekata i uretlaja komunalne infrastruktwe u opiini pokupsko za 201g. godinu te iznijela
amandmane na predmetnu todku.

Amandman I.
u Prijedlogu Programa gradnje objekata i uredaja komunalne infrastrukture u op6ini
Pokupsko 2a2018. godinu pod rodkom v. Pogrebni centri (groblja i mrtvadnice) za lokiciju
Pokupsko iza stavke ,,vodovodne instalacije u mrtvadnici 6.000,00" dodaje se nova stavka
koja glasi: ,,Prikljudak grijanja u mrtvadnici 30.000,00 kuna,.. Izvor prihoda,,Op6i prihodi i
primici 9.000,00" mijenja se i glasi Opii prihodi i primici 39.000,00,,.

Amandman II.
U Prijedlogu I. izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uredaja komunalne
infrastrukture u opiini Pokupsko za 2018. godinu pod rodkom vIII. parkovi i javne
skulpture u Izvorima prihoda Prihodi od imovine - vlastiti 200.000,00 mijenja se i glasi
180.000,00 kn. Dodaje se novi izvor prihoda Pomodi 20.000,00 kn.

Predsjedavajuii je zakljudio raspravu i dao Prijedlog I. izmjena i dopuna programa gradnje
objekata i uredaja komunalne infraskukture u opiini Pokupsko za201t. godinu na glasanje.

ZAKLJUdAK Sa 7 glasova ,,2a" i I ,,suzdrZan" usvojen je prijedlog I. izmjena i dopuna
Programa gradnje objekata i uredaja komunalne infrastrukture u opiini pokupsko za201g.
godinu.

Ad. 5. Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa odriavanja komunalne infrastrukture na
podruiju Opdine Pokupsko u 2018. godini

Predsj edavaj u6i je otvorio raspravu.

Zeljko Brajkovii je u ime odbora za gospodarski razvoi, poljodjelstvo, sumarstvo,
vodoprivredu, komunalne djelatnosti, prostomo uredenje i zaititu okoliia opiinskog vijeia
Opdine Pokupsko iznio pozitivno mi5ljenje odbora.

Predsjedavajuii je zakljudio raspravu i dao Prijedlog I. izmjena i dopuna programa odrZavanja
komunalne infrastrukture na podrudju Op6ine Pokupsko u 2018. godini na glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 8 glasova ,,2a" jednoglasno je usvojen prijedlog I. izmjena i dopuna
Programa odrzavanja komunalne infrastrukture na podrudju opdine pokupsko u 201g. godini.
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Ad. 6. Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Opdine
Pokupsko za 2018. godinu

Predsjedavajuii je otvorio raspravu.

Josip Marekovid je u ime Odbora za druStvene djelatnosti, socijalnu skb i mjesnu
samoupravu Opdinskoga vijeia Opdine Pokupsko iznio pozitivno miSljenie odbora.

Predsjedavajuii je zakljudio raspravu i dao Prijedlog I. izmjena i dopuna programa javnih
potreba u kulturi Opiine Pokupsko 2a2018. godinu na glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 6 glasova ,,2a" i 2 glasa,,protiv" usvojen je Prijedlog I. izmjena i dopuna
Programa j avnih potreba u kulturi Opiine Pokupsko za 2018. godinu.

Ad. 7. Prijedlog I. izmjena i dopuna Programa utroSka sredstava naknade za
zadriavanje nezakonito izgradenih zgrada t prostoru za 2018. godinu

Predsjedavaju6i je otvorio raspra!.u.

Zeljko Brajkovii je u ime Odbora za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, Bumarstvo,
vodoprivredu, komunalne djelatnosti, prostomo uredenje i zastitu okoiisa opdinskog vije6a
Op6ine Pokupsko iznio pozitivno miSljenje odbora.

Predsjedavajuii je zakljudio raspravu i dao Prijedlog I. izmjena i dopuna programa utroska
sredstava naknade za zadrzavanje nezakonito izgradenih zgrada t prostoru 2a2018. godinu na
glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 8 glasova,,za" jednoglasno je usvojen Prijedlog I. izmjena i dopuna
Programa utroska sredstava naknade za zadrzavanje nezakonito izgradenih zgrada t prostoru
za 2018. godinu.

Ad.8. Prijedlog I. izmjena i dopuna Proraiuna Opdine Pokupsko za 2018. godinu

Predsj edavaj uii je otvorio raspravu.

Zeljka Skrbin, upoznala je prisutne sa Prijedlogom L izmjena i dopuna proraduna opiine
Pokupsko 2a2018. godinu te iznijela amandmane na predmetnu todku.

Amandman I.

U Prijedlogu Posebnog dijela I. izmjena i dopuna proraduna za 2018. godinu, Razdjelu 001
Jedinstveni uprarni odjel, Program 0771 lzgradnja komunalne infrastrukture, Kapitalni
projekt K001705 Pogrebni centri (groblja i mrtvadnice) 120.000,00 mijenja se i iznosi
156.000,00 kuna. U istom kapitalnom projektu Opii prihodi i primici R116, Konto 421
Gradevinski objekti 3.000,00 kuna mijenja se i iznosi 39.000,00 kuna.



Amandman II.

U Prijedlogu Posebnog dijela I. izmjena i dopuna Proraduna za 2018. godinu, Razdjelu 001

Jedinstveni upravni odjel, Program ol7l lzgradnja komunalne infrastrukture, Kapitalni
projekt K001708 Parkovi i javne skulpture Izvor 3.1. Vlastiti prihodi R120, Konto 421

Gradevinski objekti 200.000,00 mijenja se i glasi 180.000,00 kuna. Dodaje se novi izvor
prihoda 5.1. Pomoii, Konto 421 koji iznosi 20.000,00 k". Broj rashoda dodijelit ie se

sukladno redoslijedu.

Amandman III.

U prijedlogu Posebnog dijela I. izmjena i dopuna Proraduna za 2018. godinu, Razdjelu 001

Jedinstveni upravni odjel, Program 0114 Program ZaLeli, Tekud projekt 4T00114 Program

zaLeli, R023, Konto 323 Rashodi za usluge mijenja se i umjesto 50.000,00 iznosi 189.200,00

kn.

Amandman IV.

U Prijedlogu Posebnog dijela I. izmjena i dopuna Proraduna za 2018. godinu, Razdjelu 001

Jedinitveni upravni odjel, Program 01211 Javni red i sigumost, Aktivnost A001211

ProtupoZama i civilna zastita, R027, Konto 381 Tekuie donacije 186.100 mijenja se i iznosi

249.000,00 kn.

Amandman V.

U Prijedlogu Posebnog dijela I. izmjena i dopuna Proraduna za 20t8. godinu, Razdjelu 001

Jedinitveni upravni odjel, program 0151 Javni objekti, Kapitalni projekt K001515

Multimedijalni centar i DVD dom Izvor 1.1. Op6i prihodi i primici, R053 Konto 421

Gradevinski objekti 50.000,00 kn mijenja se i iznosi 15.000,00 kn.

Nadalie Izvor 5.1. Pomo6i, R 052 Konto 421 Gradevinski objekti 7.400.000,00 mijenja se i
glasi 0,00.

Ante Lovrii, konzultant Opiine Pokupsko, upozlao je prisutne sa Prijedlogom I. izmjena i
dopuna Proraduna Opdine Pokupsko za 2018 godinu.

predsjedavajuii je zakljudio raspravu i dao Prijedlog I. izmjena i dopuna Proraduna opiine
Pokupsko 2a2018. godinu na glasanje.

ZAKLJUaAK: Sa 8 glasova,,za" jednoglasno je usvojen Prijedlog I. izmjena i dopuna

Proraduna Opdine Pokupsko za 2018. godinu.

Art. 9. Prijedlog odluke o uvjetima i naiinu drianja ku6nih ljubimaca i naiinu
postupanja s napultenim i izgubljenim Zivotinjama i divljim Zivotinjama

Predsjedavajudi je otvorio raspravu.

Zeljko Brajkovi6 je u ime Odbora za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, Sumarstvo,

vodoprivredu, komunalne djelatnosti, prostomo uredenje i zastitu okolisa Opdinskog vije6a

Op6ine Pokupsko iznio pozitivno miSljenje odbora.



Ardrea Martinovi6, upoznala je prisutne sa prijedlogom odluke o uvjetima i nadinu drZanja
kuinih. ljubimaca i nadinu postupanja s napustenim i izgubljenim zivotinjama i divljim
Zivotinjama.

Predsjedavajuii je zakljudio raspralu i dao prijedlog odluke o uvjetima i nadinu drzanja
kuinih. ljubimaca i nadinu postupanja s napustenim i izgubljenim zivotinjama i divljim
Tivotinjama na glasanje.

ZAKLJUaAK: Sa 8 glasova,,za" jednograsno je usvojen prijedrog odluke o uvjetima i
nadinu drzanja kuinih ljubimaca i nadinu postupanja s napustenim i iz[ubljenim zivotinjama i
divljim Zivotinjama.

Ad. 10. Prijedlog Procjene rizika od velikih nesreda i odluke o donolenju procjene rizika
od velikih nesreda

Predsjedavajuii je otvorio raspravu.

Zeljko Brajkovid je u ime odbora za gospodarski razvoj, poljodjelstvo, sumarstvo,
vodopriwedu, komunalne djelatnosti, prostomo uredenje i zastitu otolisa opdinskog vijeia
Opiine Pokupsko iznio pozitivno miSljenje odbora.

Predsjedavajuii je zakljudio raspravu i dao prijedlog procjene rizika od velikih nesre6a i
Odluke o donoienju Procjene rizika od velikih nesreia na glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 8 glasova ,,2a" jednoglasno je usvojen prijedlog procjene rizika od velikih
nesre6a i Odluke o dono3enju procjene rizika od velikih nesreia.

Ad. 1r. Prijedlog odluke o koelicijentima za obraiun plade sluzbenika i namjeitenika u
Jedinstvenom upravnom odjelu Opdine pokupsko

Predsjedavajuii je otvorio raspravu.

Josip Marekovid je u ime odbora za financije opiinskog vijeia opiine pokupsko iznio
pozitivno miS[jenje odbora.

Predsjedavajuii je zakljudio raspravu i dao prijedlog odluke o koeficijentima za obradun
plaie 

. 
sluzbenika i namjestenika u Jedinstveno- ,pruuro,n odjelu op6ine pokupsko na

glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 8 glasova ,,2a" jednoglasno je usvojen prijedlog odluke o koeficijentima
za obradun plaie sluzbenika i namjestenika u Jedinstvenom upravnom odjelu opdine
Pokupsko.



Ad. 12. Prijedlog Odluke o preuzimanju nekretnina u drultvenom vlasniStvu u vlasniStvo
Opdine Pokupsko (o ukidanju statusa drultvenog vlasniStva)

Predsj edavaj u6i je otvorio raspravu.

Josip Marekovii je u ime Odbora za financije Op6inskog vije6a Opiine Pokupsko imio
pozitivno miSljenje odbora.

Predsjedavajudi je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Odluke o preuzimanju nekretnina u
druStvenom vlasni5tr.u u vlasni5tvo Op6ine Pokupsko (o ukidanju statusa druStvenog
vlasniStva) na glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 8 glasova ,,2a" jednoglasno je usvojen Prijedlog Odluke o preuzimanju
neketnina u druStvenom vlasni5tvu u vlasniStvo Opiine Pokupsko (o ukidanju statusa
dru5tvenog vlasniStva).

Predsjedavajudi iznosi dopunu dnevnog reda sa todkom 13.

Ad. 13. Prijedtog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o sufinanciranju umjetnog
osjemenjivanja goveda na podruiju Opdine Pokupsko za 2018, godinu

Predsjedavajuii je otvorio raspralu.

Miroslav Lukinii, vije6nik, upoznao je prisutne sa Prijedlogom Odluke o izmjenama i
dopunama Odluke o sufinanciranju umjetnog osjemenjivanja goveda na podrudju op6ine
Pokupsko za 2018. godinu.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama
Odluke o sufinanciranju umjetnog osjemenjivanja goveda na podrudju Op6ine Pokupsko za
2018. godinu na glasanje.

ZAKLTaAK: Sa 8 glasova ,,2a" jednoglasno je usvojen Prijedlog Odluke o izmjenama i
dopunama Odluke o sufinanciranju umjetnog osj emenj ivanj a goveda na podrudju op6ine
Pokupsko za 2018. godinu.

Ad. 14. Aktualni sat

Miroslav Lukini6, vijeinik: ,,Cesta Paun Brdo - Opatija je u katastrofalnom stanju planira li
se u rekonstruirati? Takoder prije zime hebalo bi urediti raslinje uz ceste kako bi di5ienje sa
ralicom u zimi bilo lakSe.

BoZidar Skdnjari6, nadelnik: ,,Cesta Paun Brdo - Opatija ide na kompletno uredenje. Nakon
ljetnih praznika se odekuje uedenje te ceste. Takoder i6i ie se sa uredenjem ceste Pokupska
Gora Magdii."

Ivan Skender,vijeinik: ,,Interesira me cesta Lijevi Stefanki Posavci, u kakvom je to stanju?"



Bozidar skrinjarii, nadelnik: ,,prosli smo na natjedaju za urecrenje te ceste, projekt je uprovedbi, nadamo se da 6e do kraja godine cijela procedura biti dovrsena kako bi se mogrokrenuti u radove."

Mirko Bani6, vijeinik: ,,U kojoj fazi je vrti(, i benzinska postaja?,.

Bozidar skrinjarii, nadelnik: 
_.,otvaranj 

e benzinske postaje pranira se na veliku Gospu, ali tonije sigurno. sto se vrtiia tide, morim gospodina iovriia pojasnjenje o procesu otvaranja irada vrti6a."

Ante Lovrii, konzultant, dao je. informacije o moguiem rjelenju sufinanciranja troskovavrti6a preko prijave na natjedaj ministarstva.

Josip Marekovii, vijeinik: ,,Ima li se u planu postaviti rasvjeta na cijelom podrudju Hotnje?Takoder smatram daje potrebno urediti kanale Loji nisi uop6e prokopani..,

Bozidar skinjarii, nadelnik: ,,Dob i smo odredena sredstva za obnow javne rasvjete te namje Lelja,.gdje g9d mjestani predloie, postaviti rasv.yetu. sto se tide vodoprivrednih radovaimamo dosta primjedbi te 6t zatraLiti saitanak sa dire"ktorom kako bi rijesili taj p."tl"-.;
Zeljko Brajkovii, vijeinik: ,,potrebno je iskopati kanale u cvetkovi6 Brdu, te popravak cestekoje su oSteiene od zime.,.

BoZidar Skinjarii, nadelnik: ,,Ceste ie biti ow jesen prije snijega sanirane...

Sjednica Opiinskog vijeia Opdine pokupsko zakljudenaje u 11:00 sati.

KLASA: 02 1-05/l 8-01/05
URBROJ: 238-22-1-lg-7
Pokupsko, 10.08.2018.

Zapisnitar

Andrea Martinovii, mag.nov.

A/ohn^.'r'


